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Pani 

Iwona Marczak 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Pabianicach 

Dotyczy: odpowiedzi na interpelację radnych Rady Miejskiej w Pabianicach Pań 
Aleksandry Stasiak i Anny Zaborowskiej z dnia 24.09.2024 w sprawie instalacji 
bankomatu na terenie targowiska miejskiego przy ul. Moniuszki w Pabianicach. 

 

Odpowiadając na ww. interpelację uprzejmie informuję, że Zarząd Dróg Miejskich w Pabianicach 

jako administrator targowisk miejskich już wcześniej, z inicjatywy wiceprezydenta Pabianic Dawida 

Zakrzewskiego, podjął działania mające na celu usytuowanie bankomatu na Nowym Rynku lub w jego 

bezpośrednim sąsiedztwie. Zarząd jest obecnie w trakcie rozmów i wstępnych porozumień z firmą 

ITCARD S.A. w sprawie instalacji bankomatu/wpłatomatu na ul. Południowej 15 w Pabianicach (tj. na 

terenie przyległym do Nowego Rynku). Informuję, że ze strony firmy ITCARD S.A został przydzielony 

opiekun rejonowy, który w najbliższych dniach ma przesłać przedwstępną umowę najmu 

przedmiotowego urządzenia — do dalszej analizy. W ostatnim czasie ww. firma ITCARD S.A 

skierowała również swojego pracownika technicznego w celu sprawdzenia możliwości podłączenia się 

do istniejącej instalacji elektrycznej (sprawdzenie potwierdziło możliwość podłączenia bankomatu). 

Na tą chwilę Zarząd Dróg Miejskich oczekuje na wzór porozumienia, co jest kluczowe do 

ostatecznego nawiązania współpracy i posadowienia bankomatu w oznaczonym wyżej miejscu. 
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MIASTA  PABIANIC 
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